
JAARVERSLAG KOOTWIJK VOORUIT 2024 

De activiteiten van 2024 begonnen met een gezellige nieuwjaarsreceptie op 20 januari in ’t 
Hilletje. Bewoners van Kootwijk wensten elkaar de beste wensen voor het nieuwe jaar en 
werden warm welkom geheten door nieuw bestuurslid Elske Hetebrij.  

Eind 2023 namen Roel van Ee (voorzitter) en Corrie Ekkelenkamp (feestcommissie) afscheid van 
het bestuur. In de laatste ledenvergadering van het jaar werden ze met applaus bedankt voor 
hun goede werk. Begin van dit jaar verliet secretaris Eveliene de Jager Kootwijk en trad ook zij af, 
met dank voor haar inzet (oa het initiatief voor de Sociaal Kootwijk-app waar veel Wist-Je-Datjes 
en foto’s uit dit boekje vandaan komen). Daarmee was er plaats voor nieuwe bestuursleden en 
die hebben zich gelukkig aangemeld.  Geertje van den Brink-Bronkhorst is in het dorp 
opgegroeid en zet zich nu als penningmeester in voor de dorpsvereniging. Elske Hetebrij – de 
nieuwe secretaris – woont sinds 2013 in Kootwijk en is getrouwd met Henri, geboren en getogen 
in Kootwijk. En Petra Bouman ontfermt zich over de sociale activiteiten als deel van de 
feestcommissie. Nicolette Bakhuisen kreeg de rol van voorzitter, en zo heeft Kootwijk Vooruit 
weer een volledig bestuur.  

Het kleine aantal kinderen dat in Kootwijk woont, kon deelnemen aan leuke activiteiten. 
Paaseieren zoeken op 1 april is populair bij de allerkleinsten, net als de Kabouter-tocht. 
Sinterklaas maakt aan het eind van het jaar tijd vrij in zijn agenda om een bezoek te brengen aan 
het kleinste dorp op de Veluwe en de roet-Pieten (die er verdacht bekend uitzien…) nemen 
presentjes mee voor de (klein)kinderen.  

Voor het hele dorp heeft onze enthousiaste en creatieve feestcommissie een groot feest 
georganiseerd op Koningsdag 27 april. Warm gezongen bij de vlag, vonden de taarten van Heel 
Kootwijk Bakt gretig aftrek. Onder grote hilariteit stortten bewoners zich daarna op het spel De 
Kootwijkse Alleskunner, waarna de dag werd afgesloten met een barbecue in ’t Hilletje. De grote 
saamhorigheid in Kootwijk toont zich niet alleen tijdens feesten, ook bij de dodenherdenking op 
4 mei trotseerden veel mensen de stromende regen om eer te bewijzen aan de gevallenen. 
Annette Brattinga droeg bij deze gelegenheid een stemmig gedicht voor. In de 
najaarsvergadering hebben wij Annette hartelijk bedankt voor haar mooie gedichten bij meer 
dan 15 herdenkingen. In de koude maanden aan het begin van het jaar vindt al enkele jaren de 
hapjeswandeling plaats, waar Kootwijkers hapjes en drankjes aanbieden in hun tuin of langs de 
weg. Veel dorpsgenoten genoten van de gezelligheid en de lekkere slokken en happen. Ook bij 
de burendag, die wederom na de zomer plaatsvond in de schuur van Jan Wout en Stien, was het 
goed toeven.  

Naast de activiteiten van de feestcommissie werd de evenementenkalender van Kootwijk 
versterkt met Kunst in Kootwijk in het dorp en met Theater op ’t Zand, door Kootwijk Cultureel 
georganiseerd op het Kootwijkerzand. Veel inwoners hebben zich als vrijwilligers ingezet en als 
bezoekers genoten van deze culturele feestjes.  

Ledenvergaderingen in het voorjaar en najaar werden gehouden in de Plaza van Kerkendel. Hier 
legde het bestuur van Kootwijk Vooruit verantwoording af aan de leden over wat we hebben 
gedaan in het afgelopen jaar, werden de cijfers gepresenteerd, bestuurswisselingen beklonken 
en afspraken gemaakt over hoe we in het dorp met elkaar samenwerken en overleggen. Aan het 
eind van de avond was het tijd om een glas te heffen, één keer was dat tijdens de Kootwijkse 
Weetjes Quiz van de feestcommissie die zelfs voor geboren en getogen Kootwijkers pittig bleek 
te zijn.  



Onze buur Staatsbosbeheer hield op 9 februari een inloopmiddag. De boswachter kwam dit jaar 
niet bij dorpsbijeenkomsten helaas, gelukkig is er later dit jaar nog een inloop bij de werkschuur. 
De eerste broedseizoenafsluiting van het recreatiezoneringsproject, om natuur zich te laten 
herstellen, is achter de rug. Onder begeleiding van Kootwijk Groen worden dorpsbewoners 
getraind om mee te werken met de monitoring, het meten van de stand van de natuur. Mooi dat 
het paardenpad nu door een hek van het hondenlosloopgebied gescheiden is. Aan het eind van 
het jaar spelen vraagstukken die nog niet opgelost zijn, zoals: waar mogen wij vrij struinen op 
het zand? Waar kunnen in de toekomst (mountain)bikers rijden? We zijn kritisch op maatregelen 
die zonder overleg worden doorgevoerd en blijven actief in overleg met Staatsbosbeheer zodat 
de belangen van Kootwijkers bij beslissingen worden meegenomen.  

Belangrijk onderwerp dit jaar was het dorpsplan. Het Dorpsplan Kootwijk dat met geweldige 
participatie van bewoners tot stand is gekomen, werd in november 2023 trots aan de wethouder 
Mijntje Pluimers overhandigd. De gemeente Barneveld plande destijds dat vanuit dit dorpsplan 
voor de zomer 2024 een gebiedsagenda zou worden samengesteld met plannen voor Kootwijk, 
wat wel, wat niet, wanneer en hoe. Zoals die dingen gaan, duurde het allemaal iets langer. In 
mei hebben Kootwijkers met het plan in de hand met ambtenaren gesproken. In september 
kwam gebiedsregisseur Michel ten Vaarwerk naar Kootwijk om te vertellen over de onderwerpen 
uit het dorpsplan die inmiddels zijn opgepakt en waarvoor groepen aan ambtenaren zijn 
gekoppeld. Dan hebben we het over energie, biodiversiteit en verkeer. Op een gegeven moment 
komen alle plannen van de gebiedsagenda in één document. 

De overlegstructuur over belangenzaken in Kootwijk is voor 2024 veranderd. In het wijkplatform-
overleg, voorgezeten door plaatsgenoot Bart Stolwijk, komen alle groepen van het dorp bij elkaar 
om updates te geven en met elkaar af te stemmen. Kootwijk Vooruit over het dorpsplan, de 
(werk)groepen over hun onderwerpen, culturele clubs over hun evenementen, de 
ondernemersvereniging OKO en bewonersvereniging Kerkendel. Ook komen (gemeentelijke) 
organisaties langs. Werkt dit model goed? Of toch liever anders? We hebben afgesproken na 
een jaar te gaan evalueren en daarna te beslissen over de toekomst. Die evaluatie vindt begin 
volgend jaar plaats.  

Achter de schermen zijn de zaken van de vereniging netjes voor elkaar. Onze financiële 
administratie-steun en toeverlaat Dorien Coppes heeft de ledenadministratie in een online 
systeem ondergebracht. Dat zorgt voor makkelijk overzicht zonder papier. Steeds meer mensen 
betalen automatisch en ontvangen de nieuwsbrief via e-mail, dat is fijn.  

De gezondheid van onze dorpsgenoten heeft een impuls gekregen. Na een succesvolle 
kennismakingsmiddag bij Kerkendel gaan 25 huishoudens van Kootwijk Vooruit-leden een jaar 
lang lekker fitnessen en tennissen. We zijn blij met de goede samenwerking van de vereniging 
met het park, en met de warme belangstelling (er is zelfs een wachtlijst). Een nieuwe app-groep 
maakt het makkelijk met andere sporters in contact te komen, zo wordt werken aan je 
gezondheid ook gezellig.  

Al met al hebben we een goed gevuld jaar achter de rug, met prachtige evenementen en pittige 
discussies. Een mooi Kootwijks jaar dus. Op naar 2025! 

 

 

 


